
13. september 2021 

Referat FAU-møte 31. august 2021 kl. 18.00 på Varden skole 

 

1. Velkommen, valg av referent: Beate Naustdal 

2. Info fra rektor (stedfortredere: Kari Anne Flatebø, Hilde Oppedal) 

a. Leksebevissthet, fortsatt fokus? (innspill fra fjorårets fjerdetrinn)  

Mange opplever at det er ulikt fra trinn til trinn – ta kontakt med lærer/avdelingsleder om 

man lurer på noe om lekser. 

 

b. Tilrettelegging for høytpresenterende elever – hvordan jobber Varden med 

det (innspill fra foreldre)? 

De ekstra læringsvillige og høytpresterende må tas vare på og få ekstra utfordringer. Kan det 

gå an å hospitere på andre trinn? Foreldre som mener deres barn får manglende 

tilrettelegging kan og bør ta kontakt med avdelingsleder og lærere.  

Det kommer folk fra UiB for å snakke med lærergruppen.  

 

c. Informasjon til foreldre ved lærerbytter (innspill fra foreldre) 

I fjor var det en stor kabal å legge, da det var mange lærere som fikk barn eller venter barn. 

Ledelsen prioriterte at 1. trinnslærerne skulle være klare i god tid slik at de kunne 

presenteres for foreldrene før sommeren. 

 

d. Rektorstilling 

Kari Anne Flatebø er konstituert rektor frem til det er ansatt ny rektor. Tove Elin Savland 

slutter 1. oktober.  

 

e. PALS 

PALS er et skoleomfattende program som jobber for å fremme et godt skolemiljø. Det 

inkluderer alle som jobber på skolen og elevene som går på skolen. Et av målene er at de 

voksne skal bli mer «uniform» i regler og håndtering av konflikt. SFO er også en del av dette.  

De som vil lese mer om dette kan gjøre det på  

https://www.nubu.no/informasjon-om-pals-modellen/  

 

 

3. Aktivitetspark på Varden – kan FAU bidra her? 

https://www.nubu.no/informasjon-om-pals-modellen/


Noen elever på 5. trinn har sendt mail til kommunen om å gjøre grusplassen nedenfor Framo-

parkeringen til en «aktivitetsparkpark». FAU er positive til dette, men kommunen har ikke penger til 

dette i år. Det er ønskelig med en arbeidsgruppe i FAU som ser nærmere på dette. 

4. Gitarkurs – evaluering. Skal vi søke om støtte til flere kurs? 

- gitarkurs. Det kom en del negative tilbakemeldinger fra elever og foresatte. Nye FAU må vurdere 

om dette er noe de vil fortsette med. Kjersti ringer ansvarlig for gitarkursene og avtaler hvordan det 

gjøres utover høsten.  


